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ZAPISNIK sa 

Četvrtog sastanka Gospodarskog savjeta EFOS 

Osijek, 10. svibnja 2021. putem ZOOM-a 

12:00h do 13,45h 

 
Sastanku su nazočili: Sabina Škrtić (ENNA Grupa d.o.o.), Tadija Vrdoljak (Croatia banka 
d.d.), Ivan Sarić (Hrvatska udruga poslodavaca),  Zoran Uranjek (Harburg - Freudenberger 
Belišće d.o.o.), prof. dr. sc. Sunčica Oberman Peterka, prof. dr. sc. Boris Crnković, prof. 
dr.sc. Josip Mesarić, Katica Križanović, univ.spec.oec., Kornelija Mlinarević (Grad Osijek), 
Ivana Katavić Milardović (Osječko baranjska županija), Igor Pureta (GRAWE Hrvatska 
d.d.) i Denis Sušac (Mono d.o.o.) 
 

 
DNEVNI RED 

Dnevni red:  

1. Izbor novog člana Gospodarskog savjeta, predstavnika Osječko-baranjske županije 

(umjesto Nataše Tramišak, koja je imenovana ministricom regionalnog razvoja i 

fondova Europske unije) 

2. Inoviranje diplomskih studija Ekonomskog fakulteta u Osijeku  - prezentacija 

ciljeva, ishoda učenja i ideje nove strukture diplomskih studija 

3. Razno 

 

Predsjednik GS pozdravio je nazočne, te otvorio sastanak. 
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Ad.1. jednoglasnom odlukom, imenovana je nova članica Gospodarskog savjeta ispred 

Osječko-baranjske županije gđa Ivana Katavić Milardović, pročelnica Upravnog odjela za 

gospodarstvo Osječko-baranjske županije, koja je zamijenila dosadašnju gđu Natašu 

Tramišak, koja je imenovana ministricom regionalnog razvoja i fondova Europske unije. 

 

Ad 2. Na sastanku je ukratko prezentiran i novi preddiplomski studij koji započinje sa 

izvođenjem u jesen 2021. godine. Umjesto dosadašnjih šest studijskih programa 

Ekonomski fakultet u Osijeku odlučio je ponuditi jedan zajednički preddiplomski studijski 

program ekonomije i poslovne ekonomije, a novim pristupom željelo se kvalitetno i 

adekvatno odgovoriti na zahtjeve tržišta rada. Studij je razvijen u suradnji s najvažnijim 

dionicima Fakulteta – studentima, poslovnom zajednicom, nastavnicima, predstavnicima 

lokalne zajednice. 

Dekan Fakulteta, prof. dr. sc. Boris Crnković, predstavio je ciljeve studija, ishode učenja te 

ideju strukture novih diplomskih studijskih programa i otvorio raspravu. Neka od 

otvorenih pitanja o kojima se raspravljalo bila su: treba li zadržati sve diplomske studije 

koje Ekonomski fakultet u Osijeku trenutno nudi, je li potrebno uvesti neke nove studijske 

programe na diplomskoj razini; na što staviti naglasak prilikom kreiranja sadržaja – 

poopćavanje ili specijalizacija, omjer vještina i znanja – obuhvat, načini postizanja ishoda 

učenja, uravnoteženost različitih sadržaja, zahtjeva i sl. 

 

Zapisnik sastavila Katica Križanović, univ.spec.oec., 11.5.2021. 


